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Hei 
 
I forbindelse med fiber utbygging så ser eg at Duesund ligger inne for det man skal søke om 
støtte til nå. Regner med at dette også da innbefatter Duesundøyna, da man vil ha mange 
potensielle kunder her. pr nå er det 2 bustader og 2 under oppføring, i tillegg er det ca 15 
hytter. 
 
Det er i feltet lagt opp til fiber, da rør er er lagt i hele feltet til tomte grensen til alle husene 
og trulig også hyttene. 
 
Det er pr i dag ikke tilgang på vanlig nettverk på Duesundøyna. Dermed må man bruke 
mobilt bredband for å få internett. Dette er dyrt og på noen områder på øyna er det ikke 4G 
dekning.  
 
Ønsker at det prioriteres utbygging av fiber ved Duesund og Duesundøyna. Dette vil også 
kunne bidra til at man får økt tilflytting til feltet.  
 
Mvh 
 
Jack Halland 


